
Geachte mevrouw van der Meer, 
 
Naar aanleiding van de berichten in de pers hebben wij op de brief met het verzoek 
om heroverweging onderstaande 8 steunbetuigingen en 1 ander geluid ontvangen. 
Gaarne verzoeken wij u deze eveneens door te zenden aan de Raadsleden en het 
College van B & W, waarvoor wij u bij voorbaat dankzeggen. 
 

1. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: "Jan Uitterlinden" <jan.uitterlinden@gmail.com> 
Datum: 4 april 2012 16:05:25 GMT+02:00 
Aan: <geendrempels@gmail.com> 
Onderwerp: steunbetuiging 
 
Hallo, 
Enige tijd geleden las ik al met stijgende verbazing over de beslissing van de 
gemeente om drempels in het buitengebied te gaan plaatsen. 
Vanmiddag heb ik het artikel in de westbrabander gelezen. 
Ik vind het triest dat gemeenteraadsleden niet de moeite hebben genomen om te 
horen wat er leeft onder de bevolking. 
Het lijkt erop dat dat ze niets interesseert. 
Ik wil dus van de gelegenheid gebruik maken, ook al ben ik geen bewoner van het 
buitengebied, om jullie Aktie tegen de plaatsing van drempels van harte te 
ondersteunen. 
Ik baal ervan dat onze belastingcenten door de gemeente wordt gebruikt voor dit 
soort onzinnige beslissingen. 
 
Met hartelijke groet 
Jan Uitterlinden 
Burg. Mr. H.Popstraat 37 
Dinteloord. 
 

2. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: Dorpsraad - bestuur <bestuur@dorpsraaddinteloord.nl> 
Datum: 4 april 2012 18:03:47 GMT+02:00 
Aan: geendrempels@gmail.com 
Kopie: Joey van Aken <joeyvanaken@hetnet.nl>, Patricia Don <dintel@xs4all.nl>, 
Hakim Tampoebolon - Ziggo <hakim.tampoebolon@home.nl>, Desi Dingemans 
<D.Dingemans@kpnmail.nl>, Ellie Verwer <e.verwer@planet.nl>, Niels Littooy 
<nielslittooy@hotmail.com>, Kuun de Boer <qgjdeboer@hetnet.nl> 
Onderwerp: Verkeersdrempels 
 
Geachte heer / mevrouw, 
Op de informatieavond van vorige week dinsdag heb ik als voorzitter van de 
Dorpsraad Dinteloord en Prinsenland ook al kritische opmerkingen gemaakt over de 
voorgenomen plannen extra verkeersdrempels in het buitengebied van Dinteloord 
aan te leggen. 
Wij hebben als Dorpsraad ook een formele brief gestuurd (zie bijlage) naar 
wethouder Heijmans en naar de griffier van de gemeenteraad. Dit laatste met het 



verzoek de brief aan de raadsleden te sturen en de brief te behandelen als 
ingekomen stuk bij de vergadering van de commissie Ruimte en Economie op 16 
mei a.s. 
Op de nieuwe gemeentelijke website www.raadsteenbergen.nl staan nu al bij punt 6 
een aantal stukken die op het onderwerp betrekking hebben. 
http://raad.gemeente-steenbergen.gemeenteoplossingen.nl/Vergaderingen/commiss 
ie-ruimte-en-economie/2012/16-mei/19:30 
 
Met vriendelijke groet, 
Hakim Tampoebolon 
voorzitter Dorpsraad Dinteloord en Prinsenland 
Dorpsraad Dinteloord en Prinsenland 
bestuur@dorpsraaddinteloord.nl 
 

3. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: Theo en Teuni Lotte <theo-teunilotte@live.nl> 
Datum: 5 april 2012 09:28:04 GMT+02:00 
Aan: <geendrempels@gmail.com> 
Onderwerp: Drempels 
 
Geachte dame/heer, 
Middels dit berichtje laat ik u weten tegenstander te zijn van het aanleggen van 
nutteloze drempels in de polders rond Dinteloord van gemeenschapsgeld (is dus iik 
ook van mijn geld !) 
Met vriendelijke groet en veel succes gewenst met uw actie. 
T. Lotte 
 

4. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: Corne van Merriënboer <cornevanmerrienboer@hotmail.com> 
Datum: 5 april 2012 19:47:46 GMT+02:00 
Aan: <geendrempels@gmail.com> 
Onderwerp: steunbetuiging 
 
Hallo, 
mijn broer en ikzelf hebben beide een landbouwbedrijf in Kruisland. Ook wij 
ondervinden dagelijks grote hinder van de reeds aangelegde drempels. Machines 
gaan kapot, dieselverbruik stijgt en automobilisten ergeren zich aan ons treuzelend 
rijgedrag in de buurt van de drempels. Ook hebben deze automobilisten het minste 
last van deze drempels. Ze knallen er gewoon met 80 km/uur overheen terwijl 
landbouw, vrachtauto's en hulpdiensten grote hinder ondervinden. 
Wij steunen jullie actie dan ook van harte en als je ervoor kunt zorgen dat bij ons de 
drempels verdwijnen is dat helemaal mooi meegenomen. 
Groeten, 
Corné en Arno van Merriënboer 
 
 
 
 

mailto:bestuur@dorpsraaddinteloord.nl


5. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: "A. Dronkers" <aedronkers@scarlet.nl> 
Datum: 7 april 2012 12:51:57 GMT+02:00 
Aan: <geendrempels@gmail.com> 
Onderwerp: Steunbetuiging 
 
Geachte bewonders, 
Hierbij wil ik mijn hartelijke steun betuigen tegen het plaatsen van de drempels in het 
buitengebied. 
Waar treffen we nog wegen aan zonder die hinderlijke drempels die schadend zijn 
voor de auto? 
En ook die wegen worden bezaaid met drempels! Belachelijk. 
ik woon zelf in Steenbergen-Zuid, en kom er dus niet vaak, zei het om de natuur op 
te zoeken, maar ik ben er fel tegen! 
Met vriendelijke groet, 
Annelies Dronkers 
 

6. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: "S. Kroneman" <skroneman@kliksafe.nl> 
Datum: 7 april 2012 14:47:41 GMT+02:00 
Aan: geendrempels@gmail.com 
 
Goedemiddag, 
Hierbij willen wij reageren op de alternatieven die u tijdens de informatie-avond hebt 
aangedragen om de veiligheid in het buitengebied van Dinteloord te bevorderen. Wij 
lazen van uw actie in de Steenbergse Bode en zijn het hier helemaal mee eens! 
Het is helemaal niet nodig om zoveel geld te gaan steken in drempels in een gebied 
waar zo weinig auto’s komen en waar het bovendien heel lastig is voor het 
landbouwverkeer dat er wel veel rijdt. 
Is het trouwens ècht zo onveilig in dit gebied? Gebeuren er dan zoveel ongelukken 
of valt dat nog wel mee? Dan kan het geld inderdaad beter besteed worden aan 
goede uitwijkplaatsen en het plaatsen van spiegels. 
Wij wonen op de hoek Boompjesdijk/Veerdijk, maar deze hoek is echt gevaarlijk, 
omdat je komend van de Boompjesdijk niet kan zien of er van rechts van de 
Veerdijk verkeer komt. Een drempel 100m. terug (zoals het plan is) verandert niets 
aan die gevaarlijke situatie, want het punt blijft onoverzichtelijk. Een spiegel op dit 
punt zou het heel wat veiliger maken, vooral omdat hier veel trekkers en 
vrachtauto’s de hoek om moeten. 
Wij hopen dan ook dat de gemeente het plan zal heroverwegen en met een beter 
plan zal komen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Fam. S. Kroneman 
Boompjesdijk 122 
1471 PT Dinteloord 
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7. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: "Marjon Tange" <marjontange@xs4all.nl> 
Datum: 8 april 2012 16:30:23 GMT+02:00 
Aan: <geendrempels@gmail.com> 
Gemeente, 
Ook wij zijn tegen de aanleg van alle drempels in het buitengebied. 
Hoe verzin je zoiets in een tijd van grote bezuinigingen als zo een actie ook nog 
eens weinig tot geen effect heeft. 
Gewoon geldverspilling! 
 
Fam. Tange 
Boompjesdijk 30 
4671PR Dinteloord 
 

8. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Van: Annelies <annelieswolfs@xs4all.nl> 
Datum: 8 april 2012 17:01:25 GMT+02:00 
Aan: "geendrempels@gmail.com" <geendrempels@gmail.com> 
Onderwerp: Drempels 
 
Ls, 
Ik woon aan de Bloemendijk en wil wel dat de drempels verhoogd worden. Als 
er iets op de provinciale weg gebeurd, komt al het verkeer over de Bloemendijk. 
Men schijnt te denken dat het een racebaan is waar men met 110 km per uur over 
mag rijden. Als je buiten loopt en je gaat niet in het gras staan zijn ze nog boos ook. 
Ik vind het ook niet normaal dat hier vrachtwagens en van die grote 
landbouwmachines met 80 km per uur voorbij komen rijden. En dan zitten ze vaak 
ook nog een beetje te bellen op die grote machines! Vorig jaar was onze gans 
ontsnapt en heeft zo'n machine dat arme beest dood gereden en de dader lag 
natuurlijk op het kerkhof. Wat als het een jong kind was geweest? Niet lang geleden 
werd de nieuwe auto van een van de bewoners hier zwaar beschadigt. Maar 
niemand had het gedaan. 
Misschien helpt het als ze hier echt niet harder dan 50 kunnen rijden. Zodat ze ook 
zien waar ze rijden en niet als gekken hier over de dijk jakkeren. 
Overigens hoeven er voor mij ook niet overal drempels te komen waar de 
gemeente dat had voor gesteld. Dat vind ik ook weer wat overdreven. Maar 
zorg dat ze bij de huizen waar je 50 mag ook niet harder kan rijden. Het is toch 
van de zotte dat je als er iets op de provinciale weg is gebeurd amper naar buiten 
durft omdat men je gewoon van je sokken rijdt! Er lopen en fietsen hier veel mensen 
met kinderen of honden. Buurtbewoners zetten kliko's op de weg als er iets op de 
provinciale weg is gebeurd om de snelheid er uit te halen. Dat is mijn inziens een 
taak voor de gemeente. Zet er dan maar van die bloembakken neer zodat ze wel 
vaart moeten minderen. 
Of wil men echt wachten tot zo'n idioot iemand dood rijdt? 
 
Met vriendelijke groet, 
Annelies Wolfs 
 



9. Begin doorgestuurd bericht: 
 

Eddy van Hoorn capri20s@hotmail.com 
9:25 PM (20 hours ago) 
Hallo, langs deze weg wil ik ook bezwaar aantekenen tegen de voorgenomen 
drempels in onze polder. 
 
Met vriendelijke groet, 
Eddy van Hoorn 
Boompjesdijk 100 
4671 PT Dinteloord 
 
 
 
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de ondertekenaars van de brief van 27 maart 2012 
aan de leden van de gemeenteraad 
P. Mulders 


